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Синът на легендарния капитан на "канарчетата" Райко Стойнов - Тони Стойнов даде
кратко интервю за официалния сайт на Ботев след края на третото издание на турнира
"Купата на Капитана".

      

"Отборът на Локомотив се отличаваше от останалите тимове и заслужено триумфира.
Имаше добри и комплектовани отбори. Съжалявам, че турнирът се отложи на два пъти
заради лошото време, но няма смисъл да се рискува със здравето на децата.

  

От догодина имаме амбицията турнирът вече да се провежда на базата на Ботев в
"Коматево" и мащабите му да са много по-големи. Идеята ми е да има не само отбори от
област Пловдив, а от цяла България, а защо не и от близки до България държави.
Също така може да се увеличи и бройката футболисти на терена - от 6+1 да станат 8+1,
но това зависи от условията в Коматево."

 1 / 1


